

(8/18)

Referat fra styremøte Region Øst torsdag 17. januar 2019

Møtet ble avholdt i Posthuset, Biskop Gunerius' gate 14 a i Oslo klokken 18.00. Møtet var opprinnelig berammet til 16. januar, men ble flyttet.

Tilstede: Jørn Michalsen, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Tone Kristin Larsen, Egil Aasheim.

1 Referat styremøte 11. desember 2018

Vedtak: Godkjent

2. Årsberetning 2018

Jørn redegjorde for tillegg som ble lagt til etter at han delte beretningen første gang. Ingen hadde videre tillegg eller kommentarer.

Vedtak: Godkjent

3. Regnskap 2018

Overskudd på drøyt 31.000 kr. Pål Kenneth redegjorde for vesentlige bidrag til det. Vi gikk gjennom notene til regnskapet. Vi må huske å føre opp premie fra Morgendagens Helter rittet på budsjett for 2019, dette skal tilfalle aktivitet for disse rytterne.

Vedtak: Godkjent

3. Budsjett 2019

Vi gjennomgikk utkast til budsjett og ble enige om at vi etter flere år med overskudd, og dermed solid oppbygning av egenkapital, vil legge frem til årsmøtet et budsjett for 2019 som har et begrenset underskudd. *Vi har for 2019 planlagt flere gode aktiviteter for 2019 hvor det er bruk for «fødselshjelp» for å komme i gang, for eksempel klubb samarbeid/samarbeid med Wang toppidrett Oslo sin kommende terrenglinje. Videre, oppbygging av tilbud og rekruttering av ryttere til banesykling slik at vi er forberedt når velodromen i Asker er på plass i 2020. Første året regionen eksisterte hadde vi inntekter, men lite utgifter til aktiviteter. Nå kan vi bruke av disse oppsparte midlene til aktiviteter i 2019. Videre er det trolig ikke behov for støtte av samme størrelse i 2020 da noen av aktivitetene blir mer selvdrevne.*

Vedtak: Budsjettet for 2019 godkjent.

4. Forslag til lovendring

Jørn redegjorde for forslag fra regionene om felles retningslinjer for hedersbevisninger for regionene. Retningslinjer for hedersbevisninger for barn/unge står hver region friere i og vi

ble enige om å fjerne en setning i forslaget som ikke ga mening for oss.

Vedtak: Godkjent.

6 Planlegging av årsmøtet

Jørn redegjorde for programmet:

Kl 10.00 Samling for kommissærer (Asgeir)

Kl 10.30 Velodromseminar

Kl 12:00 Lunsj

Kl 13.00 Årsmøtet. Ivar Ekanger er spurt om å være dirigent dirigent.

Vedtak: til orientering.

7 Fellesmøte

Blir 9. mars på Gardermoen.

Vedtak: til orientering

8 Landeveiscupen 2019

Samir redegjorde. Forsøker å koordinere rittdatoer med Kalas Cup slik at det ikke er kollisjoner. Undersøker løsning for tidtaking. Jobber med sponsorer.

Vedtak: til orientering

9 NM landevei 2019

Jørn redegjorde. Regionen har koordinert med klubber, og Ringerike, Glåmdal, Frøy, Smaalenene, og Rye vil samarbeide om å arrangere NM 2019.

Vedtak: til orientering

10 Eventuelt

Tone spurte om noen kjente til parasyklingutøvere i klubbene med tanke på prosjektet for parasykling som NCF har igangsatt. Ingen hadde kunnskap om noen utøvere/klubber. NCF har sendt informasjon om prosjektet til alle klubbene.

Vedtak: til orientering.

Møtet hevet kl 20:00

Neste møte 21.2. 2019

Referent: Tone

7/18

Referat fra styremøte Region Øst tirsdag 11. desember 2018

Møtet ble avholdt i Glemmen VGS, Fredrikstad, klokken 18.30.

Tilstede: Jørn Michalsen, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Trond Olsen.

- 1 Referat styremøte 28. august.

Vedtak: Godkjent

2. Økonomi Regnskap 2018.

Pål Kenneth redegjorde: Regnskapet er ført ut november. Det ligger an til et overskudd ut fra det vi vet om kommende fordringer og inntekter i dag.

Vedtak: til orientering.

3. Budsjet

Jørn la frem et utkast som balanserte på 550 000 kr. Det kom innspill til de ulike postene slik at budsjettet balanserte på 600 000 kr.

Vedtak: Styret fortsetter arbeidet med budsjett, og ferdigstiller dette til neste styremøte.

- 4 Planlegging av årsmøtet

Vedtak: Styret fortsetter arbeidet til neste styremøte.

5. Eventuelt.

- Jørn redegjorde. NCF har kontaktet regionen i forbindelse med at det ikke er søkere til neste års NM på landevei.

Vedtak: Jørn kontakter aktuelle klubber i regionen om de er interessert, alene eller i samarbeid med andre klubber. Vi kan bistå med hjelp til samarbeidsprosessen.

- Jørn orienterte. NCF skal opprette en kontrollinstans for løypevakter/sykelritt. Regionen hadde nominert Per Evjen og Kai Fegri til slike oppgaver.

Vedtak: til orientering.

Neste møte 16.1. 2019

Møtet hevet kl 21:00 etter en svært velsmakende julematsservering, prikkfritt utført av to av Tronds elever fra Glemmen VGS Restaurant og matfaglinje.

Asgeir Mamen
referent

6/18

Referat fra styremøte Region Øst tirsdag 30. oktober 2018

Møtet ble avholdt i Posthuset, Biskop Gunerius' gate 14 a i Oslo klokken 18.00. Møtet var opprinnelig berammet til 23.10, men ble flyttet.

Til stede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Tone Kristin Larsen, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Trond Olsen, Asgeir Mamen, Heidi Sannes.

1. Referat styremøte 28. august.
Vedtak: Godkjent
2. Økonomi.
Pål Kenneth redegjorde. Pr i dag viser regnskapet et overskudd på 247 000 kr, men det er betydelige utgifter som ikke er ført/kommet inn. Det er økte bingoinntekter, og noe reduksjon i støtten fra AIK. 31 klubber har ikke betalt kontingenten enda.
Vedtak: Til orientering.
3. Landeveis-cup 2018
- Oppsummering 2018 (Samir): Vellykket, med god deltagelse. Ett ritt ble avlyst av de 11 planlagte rittene. **Vedtak: Til orientering.**
- Utbetaling til klubbene: **Vedtak: Startkontingenten tilbakeføres til klubbene**
- Landeveis-cupen 2019 – inkludert tidtaking: **Vedtak: Arbeidet med sponsor må føres videre, samarbeid med Kalas cup aktuelt. Det må også skaffes ny tidtagerløsning. Jørn forespør Jostein Tofte.**
4. Søknad om støtte til jentesamling i Odense: **Vedtak: Vi støtter med 3600 kr pr. deltager, i alt 8 utøvere.**
5. Regionsamlingen i september: Lena og Tone fortalte. Forsøkt avholdt to ganger, avlyst grunnet sykdom (først), derefter liten interesse. **Vedtak: Til orientering**
6. Samtaler med Wang Toppidrett Tone fortalte Tre foreldre med Frøy ungdommer som går på Wang Ung har startet en prosess med å overbevise Wang VGS om å også ha terrengsykling som idrett. Dersom dette blir noe av er det bra for å holde på terrengsykkelungdom i Oslo og omegn. **Vedtak: Til orientering.**
7. Budsjett 2019
Vedtak: Klubbene bes meld inn ønsker innen neste styremøte slik at behovet kan kartlegges. Vi bruker desembermøtet til å utarbeide budsjettet.
8. Årsmøte 2019 – beretninger og regnskap
Vedtak: Avholde 1.-2.2 på Holmen Fjordhotell, Asker. Jørn lager utkast til beretning, med egne rapporter fra utvalg og kommissæransvarlig.
9. Kommisærutdanning og regionens mulighet til å støtte denne.
Asgeir redegjorde. NCF ønsker hjelp fra regionene til å arrangere trener/kommisærkurs.

Vedtak: Dette er aktuelt for alle grener, vi bør kunne bistå, men trenger konkret oversikt over hva dette vil innebære. Asgeir kontakter ansvarlige i NCF.

10. Arbeid utover høsten – kurs og terministemøte.

Vedtak: Terministemøte i regionen avholdes etter at NCF har fått på plass sin terminliste, begynnelsen av desember aktuelt tidspunkt. Heidi og Jørn møter.

11. Eventuelt.

1. Eidsvoll SK er 40 år 3.11. **Vedtak:** Jørn møter.

2. Referat fra regionsledermøtet: Jørn berettet, rolig møte, det blir to NM i regionen vår neste sesong. **Vedtak:** Til orientering.

Neste møte 11.12.18

Møtet hevet kl 19:55

AM

Ref.

5/18

Referat fra styremøte Region Øst mandag 28. august 2018

Møtet ble avholdt i Posthuset, Biskop Gunerius' gate 14 a i Oslo klokken 18.00.

Tilstede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Tone Kristin Larsen, Egil A. Aasheim, Samir Tawfiq, Asgeir Mamen, Heidi Sannes.

1. Referat styremøte 4. juni.

Vedtak: Godkjent

2. Økonomi.

Jørn redegjorde: Vi har måttet sende ut kontingenten selv, det er gjort nå. E-postlistene inneholder en del feil, noe som gjør innkrevingen mer arbeidskrevende.

Vedtak: til orientering.

3. Oppsummering Morgendagens helter og Region Øst landeveiscup

Morgendagens Helter: Heidi og Egil A. redegjorde. Det ble et flott resultat for regionens lag, selv om det var forfall fra noen av de beste. Det tilfaller regionen 13 000 kr i premiepengene.

Vedtak: til orientering. Premiepengene foreslås brukt slik: 3 000 kr fordeles til de fire jentene, 10 000 kr brukes på en felles treningssamling. Heidi og Egil A følger opp saken.

Region Øst landeveiscup: Samir redegjorde. Det har gått veldig bra. Det 8. rittet arrangeres i dag. Et fellesstartritt i Askim ble vellykket, viktig å få bredde på rittilbudet. Bør vurdere å få juniorklassen til å stille på det siste rittet, Drømtorp GP 13.9.

Vedtak: Til orientering

4. Arbeid med velodrom – orientering fra Jørn.

Formannskapet i Asker kommune uttrykte i møte 21.8 stor interesse for prosjektet. Det er inngått avtale med en entreprenør (Hemfosa) om utvikling av området. Målet er en ferdig velodrom til 2023.

Vedtak: Til orientering

5. Terrengsatsing 2018 – orientering.

Lena redegjorde. Hadde tatt ut 19 utøvere, men med andre samarbeidende ble gruppen på ca 50 stykker. Meget positivt opphold og resultater i Danmark på Kolding Race Day 12.8. Opplegget i år oppleves som ryddig.

Vedtak: Til orientering.

6. Regionmesterskap 2018 og 2019.

2018: BMX er klar, Pål Kennet representerer regionen. Stomperudrittet 8.9. er RM for terreng, Samir representerer regionen. Ingen RM for fellesstart.

Vedtak: Til orientering.

2019: Vi undersøker muligheten for samarbeid med andre regioner, og NCF, mål å få RM i alle grener.

Vedtak: Egil A. ser på muligheter til neste møte.

7. Regionsamling i september.

Egil A og Lena redegjorde. Det er 21 påmeldte, mest fra terreng. Hytter er bestilt og trenere/fagpersoner er klare.

Vedtak: Til orientering.

8. Årsting 2019 – bestemme sted og ramme for opplegg.

Jørn foreslo at det legges til Oslo-delen av regionen. 1.-2. februar er et mulig tidspunkt. Forsøker som tidligere å ha faglige samlinger.

Vedtak: Jørn arbeider videre med planene om et ting i Oslo-området.

9. Arbeid utover høsten – kurs og terminlistemøte.

Terminlistemøte i desember?

Vedtak: Jørn tar hovedansvaret for årsberetningen, med innspill fra de ulike grenene.

Det er nye kurs for stasjonære vakter på Ekeberg 22.10 og 12.11, Egil A og Samir stiller.

Budsjett: tas på neste møte.

10. Eventuelt.

Egil A.: Søker om støtte til oppholdsutgifter for to lagledere på Uno-X development weekend 1.-2.9.

Vedtak: Innvilget.

Jørn orienterte fra LToN. Svært positivt og et imponerende arbeid som er gjort lokalt.

Vedtak: Til orientering.

Neste møte 23.10

Møtet hevet kl 19:30

AM

ref.

4/18

Referat fra styremøte i Region Øst mandag 4. juni 2018

Møtet avholdt i Posthuset, Biskop Gunerius' gate 14 a i Oslo klokken 18.00.

Tilstede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Tone Kristin Larsen, Egil A. Aashei, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Heidi Sannes (på mobiltelefon).

Forfall: Trond Olsen

- 1 Referat styremøte 16. april
Jørn opplyste om at det blir vaktkurs på Ekeberg 18. og 21.6.

Vedtak: Godkjent.
2. Økonomi
Jørn orienterte. Fra Akershus Fylkeskommune har vi fått 30 000 kr, som er 70 000 mindre enn det vi søkte om, og budsjetterte med.

Vedtak: Vi opprettholder den sportslige aktiviteten så langt som mulig, selv om det kan bli et underskudd. Det spares inn så mye som mulig på andre områder.
3. Oppsummering regionledermøte
Lena orienterte. Et saklig møte. Nyttig orientering om hvordan forbundsstyret tar hånd om økonomien. NCF har sendt ut et referat.

Vedtak: Til orientering.
- 4 Arbeid med velodrom – inkludert prosjekt for å utvikle banesyklister
Jørn orienterte. Arbeidet går fremover, men tar tid. Kommunen er positiv. Det skal være møte med en utvikler om kort tid. Asker CK, BOC og Rye har gått sammen om et prosjekt for å rekruttere banesyklister, OCK fondet kan benyttes til det.

Vedtak: Vi støtter planene. De andre klubbene inviteres til å få frem banesyklister.
5. Terrengsatsing 2018
Lena orienterte. 20 ryttere ble tatt ut, 13 aksepterte. Deltok med godt resultat i Sverige. Neste tur er UCI ritt i Danmark, uttak er Konnerud og NM.

Egil A. fortalte fra landeveissatsingen. Vi stilte lag 22.4, og vil følge opp med Arctic Morgendagens Helter Ritt 18.8 i Hammerfest.

Vedtak: Til orientering.

6. Regionmesterskap 2018 og 2019

Jørn orienterte. Det har vært vanskelig å finne arrangører til regionmesterskapene, men Stomperudrittet ønsker å være RM for terrengsykling. Viktig at RM kommer før NM av hensyn til rankingpoeng. Bør ha RM i alle grener, gjerne i samarbeid med andre regioner.

Vedtak: RM terreng: Stomperudrittet, RM tempo: Rekordmila, Nittedal CK. Egil A. ser på hvordan RM kan arrangeres fra 2019 til neste møte.

7. Regionsamling i september

Dato er 1. og 2. september. NCF har få begrensninger på arrangementet. Vi tenker oss aldersgruppen 15-20 år.

Vedtak: Tone og Egil A. jobber videre med planene.

8. Eventuelt

1. Jørn orienterte om at han skal delta på et møte om omorganiseringen av fylkene.
2. Samir spurte om hvordan det går med «regionsbekledningen». Dette er en sak som har tatt tid, og med vage svar fra forbundet.

Vedtak: Heidi undersøker mulighetene for bekledning som viser hvem vi er.

3. Dato for kommende styremøter, tirsdag blir ny møtedag.

Vedtak: 21.8, 23.10, 13.11, 11.12.

Møtet hevet kl 19:25

AM

ref.

3/18

Referat fra styremøte Region Øst mandag 16. april 2018 kl.

18.

Tilstede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Tone Kristin Larsen, Egil Aasheim.

Forfall: Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Trond Olsen og Heidi Sannes

1 Referat styremøte 5. mars januar

Vedtak: Godkjent

2. Økonomi

Vedtak: Utsettes til neste møte

3. Oppsummering forbundstinget

Forbundstinget ble gjennomført på en tilfredsstillende måte. Saken som var noe kontroversiell var saken om antall delegater i regionene, men ente i tråd med forslaget som var fremlagt. Noen saker var dårlig forberedt.

Vedtak: Til orientering - tas til etterretning

4. Morgendagens helter rittet

Egil orienterte. Rittet gjennomføres i Hammerfest 2018. Regionen vil ta ut 6 gutter og 4 jenter – junior landevei. Uttaket gjennomføres etter NM landevei.

Vedtak: Egil setter opp uttakskriterier og gjennomfører uttak.

5. Invitasjon til å stille regionlag landevei

Egil orienterte. Regionen har fått varsel om at vi blir invitert til utviklingshelg/ritt i regi av UNOX. Det planlegges med 3 UCI cat ritt. Ritthelgen er planlagt i Mjøsregionen 31. aug – 2. sep. Regionen inviteres til å stille lag på 6-7 ryttere. Det vil være noen utgifter knyttet til rittavgift.

Vedtak: Dette er et positivt tiltak for landeveisryttere i regionen som støttes. Egil jobber videre med dette og etablerer et sakgrunnlag til neste møte.

6. Dekning av utgifter dommerkurs

Til orientering. Kurset dekkes av NCF, men ikke reiseutgifter.

Vedtak: Reisen dekkes innen for rimelighetens grenser. Det bes om et tentativt kostnadsoverslag.

7. **Regionsamling**

Jørn orienterer. Statoil støtter med 50000,- til å gjennomføre regionsamling for ungdom i flere grener, herunder BMX, Terreng, Landevei. Det ble diskutert å kunne gjennomføre dette i Sarpsborg første helgen i september. Egenandel er fastsatt til 500,- for alle regioner. Forslag om åpen påmelding via iq- timing for aldersgruppen 15-20 år.

Vedtak: Egil følger opp initiativet. Tone hører med trenere i terreng om støtte.

8. **Terrengsatsing**

Lena orienterte om status – terrengsatsingen er i rute. Anmodet om støtte til å legge ut en artikkel på sykling.no.

Vedtak: Tone Kristin sender tekst og bilde til Jørn som etablerer en artikkel.

9. **Plan for idrettsanlegg Oslo**

Jørn orienterte om kommunens langtidsplan for idrettsanlegg i Oslo. Sykkelport og golf er ikke prioritert.

Styret diskuterte Frøy sitt innspill om utvikling av Grønmo og at byen trenger et BMX anlegg.

Tiltak: Regionen sender et brev til Oslo kommune om å forplikte seg og ta initiativ til å bygge en BMX bane. Dette må være en samarbeid mellom kommune, region og de største klubbene i Oslo.

10 **Kurs for vakter i landevisritt**

Jørn orienterte om stor interesse og at det vil arrangeres kurs den 26. april på Ekeberg.

11. **Valg av representanter til Oslo idrettskrets ting**

Jørn orienterte om at det avholdes ting i Oslo idrettskrets den 11. juni kl 1715, Hotell 33, Østre Akervei 33.

Vedtak: Tone Kristin Larsen og Jørn Michalsen er regionens representanter

12 **Neste møte**

4 juni – samme sted – samme tid.

Referent, Lena Øverbye

2/18

Referat fra styremøte Region Øst mandag 5. mars 2018

Møtet ble avholdt i Posthuset, Biskop Gunerius' gate 14 a i Oslo klokken 17.00.

Tilstede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard (fra sak 3), Asgeir Mamen, Tone Kristine Larsen, Trond Olsen.

Forfall: Heidi Sannes og Egil Andreas Aasheim.

Jørn sa noen minneord om tidligere styremedlem Egil Holstad som døde 16.2.18.

1. Jan-Oddvar Sørnes presenterer seg som presidentkandidat.
Sørnes hadde en samtale med styrets medlemmer om hans kandidatur som president i NCF. En nyttig presentasjon.

Vedtak: Til orientering

2. Stig Fjærli presenterer seg som presidentkandidat.
Utgikk grunnet sykdom
3. Referat styremøte 5. februar
En dato for OLC er endret for å unngå kollisjon med Kalas-cup.
Vedtak: Godkjent.
4. Forbundsting i NCF 10. og 11. mars
- Valgkomiteen innstilling

Enstemmig vedtak: Region Øst støtter valgkomiteens forslag.

- Øvrige saker som behandles på tinget

Innkommne forslag ble raskt gått igjennom. Forslag om at regionene skal ha seks representanter er vi positive til. Økt representasjon for store klubber: Solas forslag er for detaljert, en viss økning i representasjonen kan godtas. Ungdomsrepresentant i forbundsstyret: Ikke nok at vedkommende er under 25 år, må være aktiv syklist også.

Representasjon fra RØ: Heidi Sannes har meldt forfall til tinget. Anne-Lise Katle ble foreslått som ny representant. Hun er alt med på fullmaktsskjemaet som er sendt inn som vararepresentant.

Vedtak: Anne-Lise Katle går inn som representant for Region Øst.

5. Arbeidet i styret i 2018 - fordeling av arbeidsoppgaver

Jørn presenterte et forslag, basert på tidligere oppgavefordeling. Asgeir tar utdanningskontaktoppgaven.

Vedtak: Til orientering.

Vi bør også engasjere oss i «større» oppgaver, bl.a. bør vi avgi uttalelse til Oslo kommunes behovsplan for idrettsanlegg. Sykling er ikke prioritert sies det eksplisitt i utkastet.

Vedtak: Jørn, Tone og Egil Andreas lager et hørings svar.

6. Terrengsatsing 2018

Lena orienterte: Følger samme opplegg som i fjor, god kontakt med klubbene. Samme kriterier for uttak som i fjor. Lena lager en tekst om tiltaket som legges ut på regionens hjemmeside, og hos Terrengsykling.

Vedtak: Til orientering

7. Landeveiscupen 2018 – orientering etter møtet med arrangører 28. februar

Samir orienterte. 10 ritt i år, godt møte med klubbene. Avtale om tidtaking/påmelding er gjort med Ståle Berg. Deltakeravgift på 160 kr pr ritt, men ikke over 1000 kr totalt. Må delta i minst fem ritt for å få sammenlagt plassering. Åtte av 10 ritt teller. Koordinert opp mot Kalas-cup terminlisten. Sikkerhet ble påpekt overfor arrangørene. Bioracer blir ikke sponsor i år, men muligens neste år. Navnet blir Region Øst landveiscup. Tandem: Vi oppretter en 13-18 års klasse, basert på interesse fra utøvere.

Vedtak: Til orientering.

8. Kurs for vakter i landeveisritt

Kurs i april. Fredrikstad skal ha tre kurs 15.3 og 27.3 (to kurs). Vi kan få med folk fra regionen hvis det er plass.

Vedtak: Til orientering, saken diskuteres også på forbundstinget.

9. Eventuelt

Ingen saker

Møte hevet 20:10

AM

Ref.

(1/18)

Referat fra styremøte Region Øst mandag 5. februar 2018 kl.

18.

Tilstede: Jørn Michalsen, Lena Øverbye, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Egil Aasheim. Trond Olsen og Heidi Sannes på Skype,

Forfall: Tone Kristine Larsen.

1. **Referat styremøte 15. januar**
Vedtak: Godkjent
2. **Oppsummering etter ekstraordinært ting i NCF og regionens årsting**
Tilfredse med utfallet på ekstraordinært NCF ting. Et greit regionsting, nyttig kommissærsamling. Vurdere å gå tilbake til møte på hverdag siden lørdagsmøter ikke har ført til større oppmøte.
Vedtak: Til orientering
3. **Arbeidet i styret i 2018**
- Liste over arbeidsoppgaver ble presentert.
Vedtak: Revideres på neste møte.
4. **Forbundssting i NCF 10. og 11. mars**
Regionen kan stille med seks delegater. Det er en stund siden tinget har blitt avholdt i Oslo-området, skal vi søke om at tinger i 2020 avholdes hos oss? Det er ingen økonomiske forpliktelser med dette, men vi må hjelpe forbundskontoret med en del praktiske ting. Se forslag nederst på referatet.
Vedtak: Delegater: Tone, Heidi, Pål, Jørn, Trond, Egil. Vi søker om at tinget i 2020 avholdes i Oslo-området.
5. **Kurs for løypevakter våren 2018**
Jørn orienterte. Kursene skal være klare til 1.3 Sørums IL skal ha et vinterritt 1.3, må få dispensasjon fra krav om kursing av løypevakter.
Vedtak: Til orientering, Jørn sjekker kursdato/lokaler med OIK, Samir med ØIK.

6. Region Øst landeveiscup 2018

Samir orienterte. 10 ritt i alt. Bioracer er villig til å være sponsor. Tandemcup med fem ritt inngår.

Terminliste:

19.04.2018	Ritt 1	Ski Grand prix - gateritt (Drømtorp, Follo CK)
26.04.2018	Ritt 2	Tempo Nesodden – (Nesodden SK)
08.05.2018	Ritt 3	Sport 1-mila tempo Harestua – (CK Nittedal)
12.06.2018	Ritt 4	Bakkeritt (SK Rye)
03.08.2018	Ritt 5	Ronde Van Vestkant - tempo (Bærum OCK)
04.08.2018	Ritt 6	Ronde Van Vestkant – fellesstart (Bærum OCK)
22.08.2018	Ritt 7	Glava PP – fellesstart (Askim Smaalenene)
28.08.2018	Ritt 8	Bakkeritt (IF Frøy)
08.09.2018	Ritt 9	2-mila (Hvervenbukta IK Hero)
13.09.2018	Ritt 10	Ski Grand prix - gateritt (Drømtorp Follo CK)

Vedtak: Avtale med Bioracer gjøres på neste møte. Samir avtaler med Ståle Berg om resultatservice.

7. Retningslinjer og økonomi for regioncup i BMX

Trond og Pål Kennet redegjorde. Datoer er klare. Solun har søkt TeVeBu om støtte.

Vedtak: Det innkalles til et møte med klubbene om fordeling av økonomien.

8. Datoer for styremøter fremover

Vedtak: mandager: 5. mars, 16. april, 4. juni.

9. Eventuelt

- OCL
1. Utgifter til ~~RM~~ 2016. Det er ikke mottatt faktura fra Hurdal på beløpet, kr 19 400 kr, og følgelig heller ikke utbetalt noe.
Vedtak: Jørn sjekker med klubben.
 2. Tidtagersystem fra gamle Akershus CK. Dette er ikke anført i vårt regnskap.
Vedtak: Følger revisors forslag og lager en note i regnskapet.
 3. Kjøre godtgjørelse

Vedtak: Kjøre godtgjørelsen fastsettes til kr 3,50/km.

Møte hevet kl 19.00

AM

Ref.

Forslag til punkt 4:

«Region Øst søker om at NCFs forbundsting i 2020 avholdes i Region Øst.»

Begrunnelse:

Forbundstinget har ikke vært avholdt i det som nå er region Øst siden 2004. Ifølge Beate Stenberg innebærer et vedtak om at tinget avholdes her følgende:

«Det er ingen økonomiske forpliktelser, men vi ber om hjelp til å finne et egnet, praktisk og rimelig hotell i regionen ¹⁰og at dere har noen innspill i forbindelse med aktuelle saker fredagen før (pleier som oftest å være noe også på fredag), og muligens kan hjelpe med å finne på noen sprell under tingmiddagen (toastmaster, finne underholdning e.l.)».

Jørn